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Geacht college, 
 
De University of Twente publiceerde op 1 december 2023 haar rapport ‘Lessen van twee 
vuurwerkrampen’ (hierna: het rapport). Eén van de belangrijkste conclusies van dit onderzoek is dat 
licht geclassificeerd vuurwerk, bestemd voor consumenten bij brand in een opslagplaats veel 
gevaarlijker is dan gedacht. Ook bij dit ‘licht’ geclassificeerde vuurwerk bestaat het gevaar van een 
massa-explosie.  
 
In verband met de conclusies opgenomen in het rapport heeft de VVD de volgende vragen. 
 
Vragen: 
1. Heeft uw college kennis genomen van het UT-rapport ‘Lessen van twee vuurwerkrampen’? 
 
 
2a. Kunt u inzicht geven in het aantal locaties in de gemeente waar vuurwerk wordt opgeslagen, een 
duiding geven van de ligging van deze locaties, bijvoorbeeld in een woonwijk, in lintbebouwing, op 
een industrieterrein e.d. en de hoeveelheid (consumenten en professioneel) vuurwerk, dat per 
locatie (volgens de verleende vergunning en/of in werkelijkheid) wordt opgeslagen? Is daarbij sprake 
van een meldplicht of een vergunningplicht en wie is het bevoegd gezag (per locatie)?  
 
2b. Tijdens Corona was er bij de jaarwisseling 2020/2021 een vuurwerkverbod. Heeft dit geleid tot 
een grotere opslag (voorraad) van vuurwerk op de bedoelde locaties?  
 
2c. Is of was de afgelopen 2 jaar sprake  van een incident met betrekking tot de opslag van vuurwerk 
op de bij 2a. bedoelde locaties? Zo ja, welk en hoe is dat aangepakt door het bevoegde gezag?  
 
 
Het rapport concludeert dat er sprake is van een groot veiligheidsprobleem bij de opslag van ‘licht’ 
geclassificeerd vuurwerk. Met ‘licht’ geclassificeerd vuurwerk wordt bedoeld vuurwerk dat geschikt is 
voor gebruik door consumenten en dat voor opslag een 1.4 ADR-verpakkingsclassificatie heeft. 
 
3. Kunt u toelichten of en zo ja, op welke manier bij toezicht en handhaving op de vuurwerkopslag in 
Nieuwkoop door de gemeente c.q. door de provincie (het bevoegde gezag) rekening wordt gehouden 
met deze conclusie? Zo ja, op welke wijze? Als hiermee geen rekening wordt gehouden, waarom 
gebeurt dit niet? Is er -nu- aanleiding om dat wel te gaan doen?  
 
 
In het rapport staat dat opgeslagen vuurwerk een zwaardere gevarensubklasse kan betreffen (1.3) 
dat via een (gaas)verpakking weer is ‘terug-geclassificeerd’ naar een lichtere gevarensubklasse (1.4). 
 
4a. Bent u (of de provincie als bevoegd gezag) bekend met dit ‘terug-classificeren’? 
4b. Is er voor u (of de provincie) op basis van deze constatering aanleiding tot het nemen van actie in 
het kader van toezicht en handhaving? Zo ja, welke? Zo niet, waarom niet? 
 



Citaat uit het rapport: “Het huidige Vuurwerkbesluit stelt de eis van een veiligheidsafstand van 
minimaal 8 meter tot (beperkt) kwetsbare bebouwing  bij opslag tot 10.000 kilogram. Deze 
veiligheidsafstand is erg klein gelet op het onvoorspelbare gedrag van vuurwerk bij een brand onder 
opsluitingscondities.”  
 
5. Kunt u voor de bij 2a bedoelde locaties aangeven welke hiervan zijn gevestigd binnen een afstand 
van 8 meter tot een of meerdere woningen of tot andere kwetsbare objecten? Kunt u daarbij 
aangeven of sprake is van een opslag van (a) 10.000 kilogram of minder dan wel (b) meer dan 10.000 
kilogram consumenten- en/of professioneel vuurwerk? Is er voor u (of de provincie als bevoegd 
gezag) op basis van dit onderdeel van het rapport aanleiding tot het nemen van actie? 
 
 
In het rapport wordt ook ingegaan op de veiligheid van brandweerpersoneel.  Het rapport schrijft 
hierover: “De huidige voorgeschreven instructies voor de brandweer bij het bestrijden van een 
vuurwerkbrand in een opslag van ‘licht’ geclassificeerd vuurwerk (1.4G of 1.4S) zijn ontoereikend om 
de veiligheid van brandweermensen te garanderen indien zich een massa-explosie zou voordoen.” 
Juridisch vraagt dit een aanpassing van de Instructies voor vuurwerkbrandbestrijding door de 
minister van Justitie en Veiligheid. 
 
6. Bent u -burgemeester- bereid om nu al in overleg te treden met de brandweercommandant (in 
afstemming met de Veiligheidsregio) gericht op een passende aanpak die ziet op een veilige 
brandbestrijding bij een mogelijke vuurwerkbrand?  
 
In afwachting van uw beantwoording, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
De VVD Fractie 
 


